
Protokol Nr 27/2010 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 


w dniu 31 marca 2010 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 13.00 

Lista obecnosci i porzqdek obrad stanowi~ zal~cznik do protokolu. 

Przewodnicz~cy Komisji Pan Krystian Duda powital zebranych i przedstawil 

projekt porz~dku posiedzenia. 

Czlonkowie Komisji nie wnieSli uwag do proponowanego porz~dku obrad. 

W posiedzeniu uczestniczyla Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak. 


Ad.! 
Czlonkowie Komisji przystqpili do omowienia dostarczonych informacji i 

wyjasnien. 

Po omowieniu wyjasnien przygotowanych przez ZOPO ,a dotycz~cych: 


- roznicy pomi~dzy planem , a wykonaniem dochodow przy wplatach na 

wyzywienie i wplatach z tytulu wynajmu sal 

- udzialu placowek oswiatowych w projekcie "Radosna szkola" 
- pomocy materialnej dla uczniow oraz wyprawki szkolnej 
Komisja nie wniosla uwag do przygotowanego materialu. 
W trakcie omawiania wyjasnien dotycz~cych wydatkow na Promocj~ Gminy -
Komisja jednoglosnie zawnioskowala , aby srodki na zakup i montaz tablicy 
informuj~cej 0 atrakcji turystycznej Toszka przy zjeidzie z autostrady byly 
przeznaczone z Dz. 750 rozdz. 75075 - Promocja Gminy. 
Komisja kolejno omawiala : 
- wydatkowanie kwoty 382.341,97 zl I Dz. 750 rozdz. 75023 I 
Do pozycji dotycz~cej zakupu komputerow i aktualizacji programow 
komputerowych dodatkowych wyjasnien udzielal informatyk Pan Grzegorz Paul 
Pan Paul poinformowal mi~dzy innymi , ze w w/w kwocie zakupiono niezb~dny 
sprz~t , ktory pozwoli bezpiecznie przetrwac rok 201 O.Srodki b~d~ wydawane 
tylko na tonery. 
W trakcie dalszej dyskusji nad wysokosci~wydatkow zwi~zanych z oplat~ 
skredytowan~ - Komisja Rewizyjna zawnioskowala , aby radnym i sohysom 
przesylac informacje 0 posiedzeniach Rady poczt~ elektroniczn~. 
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- informacje 0 sprzedazy nieruchomosci 
W odpowiedzi na pytanie dotyczqce sposobu wyIonienia rzeczoznawcy - Pani 
Czyzowicz poinformowaia , ze wyst~pujemy do kilku rzeczoznawcow w drodze 
zapytania 0 cen~ , nast~pnie porownujemy oferty i wybieramy najkorzystniejsz~ 
- informacj~ dotycz~c~ doplaty do taryfy w zakresie zbiorowego odprowadzania 

sciekow 
W podsumowaniu dyskusji w powyzszym temacie Komisja Rewizyjna 
podkrdlila koniecznosc d~zenia do obnizenia wysokosci doplaty do odbioru 
sciekow / dot. sieci kanalizacyjnej / 
- zestawienie kosztow zuzycia pr~du przed i po modemizacji oraz wyjasnienie 
dotycz~ce dobudowy opraw oswietlenia ulicznego 

W odpowiedzi na pytanie : kto jest inicjatorem zalozenia dodatkowych opraw 
Pan Jacek Dolinski poinformowal , ze w Pisarzowicach oprawy zalozono na 
wniosek mieszkancow , a w Kotulinie i Kotliszowicach na wniosek Rady 
Soleckiej. 
- informacje dotycz~ce wydatkow w Dz. 600 rozdz. 60016 
Dodatkowych informacji udzielali Pan Jacek Dolinski i Pan Bernard Cebula. 
Po ich wysluchaniu Komisja Rewizyjna nie wniosia uwag 
- rozliczenie srodkow przeznaczonych na remonty drog srodpolnych 
Po omowieniu w/w informacji radny Slawomir Zarzecki podkreslil , ze Rada 
przyznaia srodki na modernizacj~ konkretnych drog w okreslonych 
miejscowosciach - a okazuje si~ , ze w ramach przeznaczonych na ten cel 
srodkow wykonano takze drogi w innej miejscowosci - mimo iz w Paczynie 
zostal niewielki odcinek do zaasfaltowania 
- informacja dot. cmentarza komunalnego 
W odpowiedzi na pytanie pytanie : kto odstqpil od pobierania oplat za "miejsce" 
na cmentarzu - Pan Dolinski podkrdlil , ze jest problem ze znalezieniem 
uchwaly w tej sprawie.OpIat~ powinna uiscic rodzina , lub ten kto dokonuje 
pochowku. 
- informacje dotycz~ce : oczyszczania miasta i utrzymania terenow zielonych 
Pan Dolinski poinformowal , ze do tej pory obowi~zywaly zapisy umowy z roku 
1998 , ktore rokrocznie podlegaly waloryzacji 0 wskaznik GUS / dot. 
oczyszczania miasta / lub negocjacjom / dot. utrzymania zieleni - w roku 2009 
stawka za koszenie traw i przyci~cie zywoplotu zostaia obnizona / 
W roku biez~cym umowa zostanie wypowiedziana i b~dzie przeprowadzone 
post~powanie przetargowe na w/w zadania. 
- informacja dotycz~ca wydatkow zwi~zanych z utrzymaniem fontanny. 
Do w/w informacji Komisja nie wniosia uwag. 
W obradach Komisji nastqpila krotka przerwa . 
Po przerwie omowiono informacje przygotowane przez Dyrektora Centrum 
Kultury Zamek w Toszku : 
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Dodatkowych wyjasnien do przygotowanych material6w udzielila gl6wna 
ksi~gowa CK Pani Lidia Kukowka. 
W odpowiedzi na pytanie dotycz'lce wynajmu pomieszczen na obiekcie 
zamkowym - Pani Kukowka podkreslila , ze opr6cz obowi'lzuj'lcego cennika 
prowadzone S'l w kazdej sprawie dot. wynajmu - negocjacje. 
Analizuj'lc szacunkowe koszty Gali radny Michal Matheja podkreslil , ze 0 

promocji Gminy przy okazji organizacji w/w imprezy mozna rozmawiae , gdy 
jest efekt , natomiast w tym przypadku zysk jest nizszy od organizacji wesela. 
W podsumowaniu omawiania przygotowanych material6w czlonkowie Komisji 
Rewizyjnej podj~li decyzj~ odbycia odr~bnego posiedzenia w temacie polityki 
finansowej Centrum Kultury "Zamek w Toszku" 
Kierownik OPS Pani Anna Kolasa udzielila wyjasnien do wydatk6w w : 
Dz. 851 - Ochrona zdrowia 
W odpowiedzi na pytanie : czy w statystykach wykazana jest narkomania na 
terenie Gminy - Pani Kolasa poinformowala, ze statystyka na taki fakt nie 
wskazuje ,jednakze w Osrodku w Gliwicach przebywaj'l dwie osoby z terenu 
gmmy. 
W ramach srodk6w w wysokosci 9.150,94 zl wydatkowanych na realizacj~ 
Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomani przeprowadzono warsztaty 
dla mlodziezy gimnazjalnej , zakupiono materialy dydaktyczne , zawarto 
umowy zlecenia z prowadz'lcymi warsztaty. 
Ponadto Pani kolasa wyjasnila, ze w ramach wydatk6w pozostalych
wynagrodzenie za prac~ w komisji wynosi 3.452 zl / rok 
Dz.852 - Pomoc Spoleczna 
W odpowiedzi na pytanie dotycz'lce ponoszenia przez rodziny koszt6w pobytu 
osoby w Domu Pomocy Spolecznej - Pani Kolasa wyjasnila , ze jezeli doch6d 
na czlonka rodziny jest nizszy niz 1750 zl- OPS nie rna prawa z'ldae 
partycypowania w kosztach pobytu. W przypadku posiadania maj'ltku przez 
osob~ umieszczona w DPS - jezeli skierowanie wydala gmina - oplata moze bye 
pobierana od pensjonariusza tylko przezjeden rok.W chwili obecnej mamy 13 
·os6b umieszczonych w DPS-ach , a 5 oczekuje na skierowanie. 
Dz. 853 - Pozostale zadania w zakresie polityki spolecznej 
W dziale tym wydatkowano kwot~ 15.000 zl na pokrycie koszt6w uslug 
opiekunczo-rehabilitacyjnych dla dw6jki dzieci w Zlobku Integracyjnym w 
Pyskowicach. 
W odpowiedzi na pytanie dotycz'lce uiszczania oplaty za "Miejsce na 
cmentarzu" - Pani Kolasa wyjasnila, ze OPS nie moze placie za uslugi 
dodatkowe .Poch6wek organizowany przez OPS trwa do momentu zasypania 
grobu.Umowa na te czynnosci z zakladem pogrzebowym jest wi'lz'lca dla 
Zakladu Ubezpieczen Spolecznych. 
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Czlonkowie Komisji om6wili takze protok61 kontroli wewntttrznej wraz z 
zaleceniami w zakresie : Kontrola wydatk6w ponoszonych z tytulu wyplaty diet 
naleznych radnym. 

Kolejny termin posiedzenia Komisja ustalila na dzien 7.04.2010 r. godz. 13.00 

Po wyczerpaniu porzqdku obrad Przewodnicz'lcy Komisji podzittkowal za udzial 
i zakonczyl posiedzenie 0 godz. 17.00 

Protokolowala Przewodnicz'lcy Komisji 

~LDorota Piecha I&Stian D:da 


